

遠足研習採芙蓉 Tsuen Kam Au - Fu Yung Shan





BRIEF

先遊大帽山遠足研習徑再進入扶輪公園自然教育徑,然後往下行到川龍村考察西洋菜地,繞行帽南幽徑,經芙蓉山竹林禪院,訪「四面佛」後出荃灣。全程絕大部分為下坡山徑,崎嶇路段需步行約25至30分鐘。

Walk along the Hiking Practice Trail in Tai Mo Shan before entering the Rotary Park Nature Trail. Walk down the trail until you reach the watercress fields at Chuen Lung Village. Then take the tranquil path in the south of Tai Mo Shan and visit the 4-faced Buddha at Chuk Lam Sim Yuen, Fu Yung Shan, before proceeding to Tsuen Wan. The route is largely downhill with a rugged section which takes about 25 to 30 minutes to walk.



大帽山荃錦坳 (KK020804)

可到港鐵荃灣站乘搭九巴路線 51 號,在荃錦公路郊野公園管理站下車,向荃灣方向步行數十米再左轉入大帽山道,沿馬路上行到扶輪公園入口。

Tsuen Kam Au, Tai Mo Shan

 Take Kowloon Motor Bus Route No. 51 at MTR Tsuen Wan Station and get off at the Country Park Management Centre on Route Twisk. Walk in the direction of Tsuen Wan for a few dozen metres and then turn left to Tai Mo Shan Road. Walk upslope along the road to the entrance of Rotary Park.

> 涼亭 Pavilion



芙蓉山道 (KK032776)

- 可乘搭綠色專線小巴 85 號或步行約 1.2 公里前往港鐵荃灣站。

Fu Yung Shan Road

 Take green minibus Route No.85 or walk for about 1.2 km to MTR Tsuen Wan Station.







